

Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag 4. marts 2025 fra 19.00

Deltagere: Lasse Eskildsen, Kathrine Beldring, Jakob Ljungberg, Karina Iversen og Anja Fjorback, Mads Hørmann Løcke, Tenna Røn Gaba
Afbud: Hanne Bisgaard
Referent: Jakob Ljungberg

1. Godkendelse af dagsorden

Godkendt.

2. Opfølgning fra sidste bestyrelsesmøde 4. februar 2025

Bilag: Referat fra bestyrelsesmøde er i Drev

Ingen bemærkninger.

3. Konstituering af bestyrelse

Hvad gør vi med økonomioplæg?

Bestyrelsen blev konstitueret med Hanne Bisgaard Hansen som kasserer og med Anja Fjorback som næstformand.

4. Fordeling af opgaver

Oversigten over opgaver blev gennemgået og opgaver fordelt. Oversigten deles med de nævnte på listen og derefter stalden for at sikre dels viden og dels opbakning til de forskellige opgaver og personer. Ansvar: Jakob.

5. "Hård ridning" v. Anja

Drøftelse af bestyrelsens holdning til hård ridning og hvordan denne defineres. Vi er enige om, at det er vigtigt, at vi overholder DRFs retningslinjer, og at vi ikke ønsker ridning, der overskrider disse grænser.

Vi drøftede hvordan vi håndterer konkrete overtrædelser eller oplevede overtrædelser. Der var enighed om, at det er vigtigt, at vi har konkrete oplevelser eller dokumentation at stå på, når/hvis der skal være dialog med HiRis medlemmer.

6. Afslutning af "undervisning-diskussion" v. Mads

Vi aftalte, at vi på næste bestyrelsesmøde afsætter god tid til en samlet diskussion af undervisning på HiRi med de forskellige emner, der følger heraf, blandt andet:

- Generel drøftelse af undervisning
- Springundervisning
- Drøftelse af antal ryttere i hallen ad gange

7. Fordeling af folde v. Tenna

Drøftelse af hvordan vi håndterer forskellige ønsker til folde, når der er forskellige personlige præferencer.

Vi er enige om, at folde fordeles af bestyrelsen og at tidspunktet for hhv. sommer- og vinterfolde besluttet af bestyrelsen.

Vi ønsker ikke længere, at man ønsker konkrete folde, men i stedet for angiver det ønske/behov, som man har (græs, helfold, foldmakker m.v.). Vi kan evt. bruge google forms.

Vi sørger for information på hjemmesiden eller i velkomstfolder.

Ansvar: Jannie og Kathrine (jf. opgaveoversigt).

8. Køb af pony i stedet for Anton v. Anja

Anja arbejder videre med muligt køb af ny pony.

9. Facebook (opstalter siden) v. Kathrine

Vi aftalte, at vi skal have formuleret retningslinjer for vores Facebook-sider. Ansvar: Tenna, Anja og Kathrine (jf. opgaveoversigt).

10. Parter v. Kathrine

Der er en oplevelse, at det fungerer godt aktuelt.

11. Vedligeholdelsesopgaver v. Lasse

Lasse har mødtes med Mads, John og Mikael. Der afventes tilbud på håndtering af vand og tilbud på udbedring af staldens tag fra strigleplads og ned til elevhestene.

Lasse laver opslag om udbedring af hølade

Der er nogle udfordringer med el, som Mikael kan hjælpe med at udbedre. Vi kører med el-opgaven med det samme. På et kommende staldmøde vil Mikael gerne fortælle hvordan man udbedrer hegn på folde.

Vedligeholdelsesudvalget planlægger arbejdsdagen.

12. Tidspunkt for næste møde

Tirsdag 15. april fra 19.00 til 21.00.

13. Eventuelt